
Zápisnica 

zo 7. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Ovčiarsko zo   dňa  

14.08.2015 

 

 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 
 
Obecné zastupiteľstvo na svojom zasadnutí prerokovalo: 
 
1.  Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

2.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3.  Voľba návrhovej komisie 

4.  Schválenie programu obecného zastupiteľstva 

5.  Kontrola uznesení obecného zastupiteľstva č. 52-62/2015 zo dňa 30.06.2015 

6.  Všeobecne záväzné nariadenie 2015 - Zásady hospodárenia s majetkom Obce Ovčiarsko 

7.  Rozpočtové opatrenie č. 8/2015 

8.  Voľba nového predsedu komisie na prešetrenie sťažnosti 

9.  Voľba vyraďovacej a likvidačnej komisie 

10. Žiadosť o vydanie súhlasu k umiestneniu prevádzky stávkovej kancelárie TIPSPORT SK, a.s.  

      Žilina, J. Kalinčiaka 14 

11. Oprava Domu cirkevných obradov Ovčiarsko 

12. Rekonštrukcia osvetlenia vianočného stromčeka 

13. Revízie elektroinštalácie objektov, bleskozvodov, elektrických spotrebičov 

14. Rôzne 

15. Interpelácie poslancov 

16. Diskusia   

17. Záver 

 

1.  Otvorenie zasadnutia 
Rokovanie 7. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Ovčiarsko („ďalej len OZ“)  v súlade 

s § 13 ods. 4 písm a)  zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení  v znení neskorších 

predpisov otvorila p. Darina Ninisová, starostka obce. Privítala poslancov, hlavnú kontrolórku 

obce a   občanov obce. Starostka obce konštatovala, že zasadnutie OZ je uznášania schopné, 

počet prítomných poslancov je 6, poslanec Bc. Jozef Hasko  sa telefonicky ospravedlnil, že 

príde neskôr. Rokovanie zasadnutia OZ viedla starostka obce. 

 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
Starostka obce p. Darina Ninisová určila za zapisovateľku Máriu Isteníkovú a za 

overovateľov zápisnice  Juraja Čillíka a Ľuboša Hofericu. 

OZ zobralo na vedomie určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice. 
 

3. Voľba návrhovej komisie 
Starostka obce p. Darina Ninisová navrhla do návrhovej komisie  Moniku Habáňovú a Ing. 

Ľuboša Tótha. 

OZ zvolilo návrhovú komisiu v navrhovanom zložení. 
 

 



4. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 
Starostka obce predložila návrh programu zasadnutia, ktorý bol zverejnený na úradnej tabuli 

a tiež na webovej stránke obce v súlade s § 12 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov. Vyzvala poslancov OZ na zmenu alebo doplnenie 

návrhu programu zasadnutia. Zo strany poslancov neboli prednesené žiadne pozmeňujúce 

alebo doplňujúce  návrhy k programu rokovania.  Následne dala starostka obce hlasovať o 

návrhu programu zasadnutia OZ.  

OZ schválilo  program zasadnutia OZ bez pozmeňujúcich a doplňujúcich návrhov.  
 

5. Kontrola uznesení obecného zastupiteľstva č. 52/2015 - 62/2015 zo dňa 30.06.2015 
Pani Darina Ninisová, starostka obce vykonala kontrolu uznesení  č. 52/2015 – č. 62/2015 

prijatých na zasadnutí OZ dňa 30.06.2015, konštatovala, že prijaté uznesenia sú splnené. 

 
6.  Všeobecne záväzné nariadenie č. 3/2015 – Zásady hospodárenia s majetkom Obce Ovčiarsko 

Starostka obce predložila na schválenie VZN č. 3/2015  – Zásady hospodárenia s majetkom 

Obce Ovčiarsko, ktoré bolo vyvesené 15 dní na www. stránke obce a na úradnej tabuli obce 

Ovčiarsko. K návrhu nariadenia neboli uplatnené žiadne pripomienky fyzických 

a právnických osôb. VZN bolo navrhnuté upraviť na základe požiadaviek poslancov OZ na 

zasadnutí OZ 30.06.2015 z dôvodu, že starostka nedodržala Zásady a obstarala nástenku 

v hodnote 720,- €, čo nebolo v súlade s VZN. Ing. Ľuboš Tóth  sa v diskusii opýtal, či je 

normálne, že zákazka opravy bránky MŠ za 700,- € sa nakoniec neuskutočnila, bránku opravil 

poslanec obce zadarmo a vzápätí starostka obce objednala výrobu informačných tabúľ za 

720,- € bez výberového konania. Starostka obce informovala, že pán poslanec sa nevyjadril, 

že bránu MŠ urobí bezplatne. Čo sa týka úradnej tabule,  starostka obce informovala OZ už 

predtým  o potrebe novej  z dôvodu, že  tabuľa bola už značne znehodnotená (poškodené 

zámky,  pri silnom vetre sa tabuľa otvorila a listiny lietali po obci)  a na výrobu tabule nebolo  

potrebné verejné obstarávanie. Ing. Ľuboš Tóth odpovedal starostke, že OZ súhlasilo 

s výrobou novej úradnej tabule s tým, že  OZ budú predložené cenové ponuky.   

Starostka obce konštatovala, že Zásady neboli porušené, s odvolaním na Článok 1, ods. 3 a 4. 

K VZN ďalej diskutovali poslanci Ervín Schmieger, Ing. Ľuboš Tóth a hlavná kontrolórka 

Ing. Elena  Šuteková, kde hlavná kontrolórka uviedla, že s poukazom na ustanovenie článku 1 

ods. 3 a 4 nie je možné jednoznačne tvrdiť, že došlo k porušeniu VZN s poukazom na 

skutočnosť, ako by bol stav vyhodnotený, keby v článku 4 časť A bod 3 nebol schválený 

žiaden limit obstarávania hnuteľného majetku v kompetencii starostu obce a z toho titulu 

považuje stav za zmätočný.  Ing. Ľuboš Tóth poukázal na Článok 4 Časť A., bod 3 

„Schváleniu OZ podlieha nadobúdanie hnuteľných vecí; jednotlivej veci,  resp. súboru vecí 

tvoriacich jeden funkčný celok v obstarávacej cene nad 300,- eur.“ Navrhuje, aby  správnosť 

VZN bola posúdená kontrolnými orgánmi. Starostka obce  konštatovala, že vzor VZN  bol 

predložený ZMOS-om a obec si ho  dopracovala na  svoje podmienky. VZN bolo prijaté 

minulý rok, v ktorom bol návrh na obstaranie 3 500,- €, avšak poslanci schválili len do výšky 

300,- €. Ing. Ľuboš Tóth upozornil, že starosta nemôže konať svojvoľne, je viazaný 

dodržiavaním Zásad. Hlavná kontrolórka Ing. Elena Šuteková diskutovala k rozpočtu obce 

a uviedla, že v praxi sa ešte nestretla s aplikáciou Zásad v ponímaní ako predložili poslanci 

a pokiaľ chcú limitovať starostu pri nakladaní s finančnými prostriedkami už v minulosti 

predložila návrh na prijatie Zásad o nakladaní s finančnými prostriedkami, kde tieto postupy 

môžu byť upravené. Taktiež uviedla, že rozpočet bol schválený na úrovni   610, 620, 630 a  

starostka je oprávnená vykonať úpravu rozpočtu medzi položkami. Zmeny rozpočtovými 

opatreniami sú v poriadku. Starostka obce predložila na schválenie predmetné VZN.   

OZ schválilo Všeobecne záväzné nariadenie č. 3/2015 – Zásady hospodárenia s majetkom 

Obce   Ovčiarsko bez pozmeňujúcich a doplňujúcich návrhov.  



7.  Rozpočtové opatrenie č. 8/2015 

Ing. Ivana Knappová, ekonómka obce  informovala prítomných o  zmene rozpočtu 

rozpočtovým opatrením č. 7/2015 zo dňa 07.07.2015 v kompetencii starostky obce. Jednalo sa 

hlavne o zapracovanie účelovej dotácie na úseku dopravy a rezervného fondu do  rozpočtu -  

reštaurovanie obrazov  v miestnej kaplnke vo výške 576,- € a úhrada faktúry vo výške 690,- € 

za obstaranie územného plánu obce v zmysle už prijatých uznesení OZ.  

Rozpočtovým opatrením č. 7 boli rozpočtové príjmy  navrhnuté upraviť na 164 790 € 

a rozpočtové výdavky boli navrhnuté upraviť na 157 289 €. Predpokladaný prebytok rozpočtu 

zostáva vo výške  7 501 €.  

OZ zobralo na vedomie rozpočtové opatrenie č. 7/2015 zo dňa 07.07.2015. 
 

Ing. Ivana Knappová, ekonómka obce  ďalej informovala prítomných  o zmene rozpočtovým 

opatrením č. 8/2015 zo dňa 14.08.2015. Vyzvala poslancov k diskusii k predloženým 

materiálom. Prítomní poslanci  OZ diskutovali k návrhom: Poslanec Ervín Schmieger 

diskutoval k zvýšeniu finančných prostriedkov na 300,- € v položke Športové podujatia, 

navrhol, že vzhľadom na to, že už je  založené Občianske združenie Ovčiarsko,  hospodárenie 

by sa malo presunúť.  Hlavná kontrolórka Ing. Elena Šuteková uviedla, že neodporúča  

v priebehu roka  prejsť na novú formu a spôsob poskytovania finančných zdrojov pre 

občianske združenie, ktoré má rozpočtované prostriedky takmer vyčerpané. Prechodné 

obdobie je potrebné využiť  na prípravu – založenie účtu a všetkých inštitucionálnych 

záležitostí  a už pri príprave rozpočtu sa bude nastavovať spôsob a forma tak, aby mohli byť 

finančné prostriedky poukázané občianskemu združeniu, aby od nového roka mohlo čerpať 

prostriedky z verejných zdrojov a hospodáriť samostatne. Obec poskytne Občianskemu 

združeniu Ovčiarsko dotáciu na základe schváleného rozpočtu. Poslanec Ing. Ľuboš Tóth 

diskutoval k úprave položky Školenia, navrhol znížiť na 100,- €, poslankyňa Mgr. Adriana 

Hirjaková bola proti zníženiu položky. Starostka obce informovala o zvýšení finančných 

prostriedkov o 850,- € položky Všeobecné služby – bude potrebné vykonať revízie plynových 

kotlov, vývoz žumpy, pracovná zdravotná služba, faktúra na zaplatenie verejného 

obstarávania. Po diskusii sa položka navýšila o 60,- € z dôvodu revízie komínov objektov 

obce. 

 

Poslanec  Bc. Jozef Hasko prišiel na zasadnutie OZ o 18.15 hodine. 

 

Starostka obce informovala OZ  o tom, že pridelené auto je pojazdné, ale vyskytli sa ďalšie závady – 

chladič, nemrznúca zmes, brzdové doštičky a kotúče, ďalej bude potrebné vozidlo pripraviť na STK a 

emisnú kontrolu. Poslanec Ervín Schmieger  diskutoval k zvýšeniu finančných prostriedkov na 

300,- € v položke  Servis, údržba, opravy a výdavky s tým spojené, navrhol znížiť položku na 

200,- s tým, že je potrebné zakúpiť materiál na opravu a práce vykoná sám. Ing. Ľuboš Tóth  

predložil OZ cenové ponuky na chladničku do kuchynky kultúrneho domu, avšak ani jedna 

z ponúk nevyhovovala potrebám obce. Pani starostka informovala, že bude naďalej získavať 

cenové ponuky na vitrínovú chladničku. Po diskusii  navrhli poslanci novú  položka EK 

713 004 Nákup prevádzkových strojov, prístrojov, zariadení -  na zakúpenie chladničky vo 

výške 1 200,- €.  



Rozpočtovým opatrením č. 8 boli rozpočtové príjmy  navrhnuté upraviť na 164 790 € 

a rozpočtové výdavky boli navrhnuté upraviť na 161 849 €. Predpokladaný prebytok rozpočtu 

zostáva vo výške  2 941 €.  

 

OZ schválilo: 

1. zmeny položiek  Návrhu rozpočtu rozpočtovým  opatrením   č. 8/2015 zo dňa 14.08.2015 

na základe poslaneckých   návrhov nasledovne: 

 

- zvýšenie finančných prostriedkov na 700,- € v položke EK   633 006 Všeobecný 

materiál,   FK  0451 Cestná doprava,   

- zníženie finančných prostriedkov na 100,- €  v položke  EK 637 001 – Školenia, 

kurzy,    semináre,  porady, FK 0111 – Výkonné a zákonodarné orgány     

- zvýšenie   finančných prostriedkov na 910,- €  v položke EK 637 004 – Všeobecné 

služby,    FK  0111 – Výkonné a zákonodarné orgány, 

- zníženie finančných prostriedkov na  200,- € v položke EK  634 002 – Servis, údržba,  

opravy a výdavky s tým spojené, FK 0111 – Výkonné a zákonodarné orgány 

- zvýšenie finančných prostriedkov na 1 200,- € v položke EK 713 004 – Nákup  

prevádzkových strojov, prístrojov, zariadení, FK 0820 – Kultúrne služby. 

 

2. zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 8/2015 zo dňa 14.08.2015  ako celku vrátane 

pozmeňujúcich  a doplňujúcich  návrh 

 

8.  Voľba nového predsedu komisie na prešetrenie sťažností  

Starostka obce informovala, že je potrebné,  po odchode poslanca Ľuboša Ballaya, vykonať zmenu vo 

funkcii predsedu komisie na prešetrenie sťažností. Navrhla Mgr. Adrianu Hirjakovú a predložila na 

schválenie OZ.  

OZ zvolilo Mgr. Adrianu Hirjakovú za predsedníčku komisie na prešetrenie sťažností.  

 

9.  Voľba vyraďovacej a likvidačnej komisie 

Starostka obce informovala, že bola vykonaná inventarizácia majetku obce  k 31.12.2014 a taktiež boli 

vykonané fyzické inventúry všetkých organizačných jednotiek obce k 31.12.2014. Vzhľadom na to, že 

v zoznamoch sa nachádzajú predmety a zariadenia, ktoré nie sú funkčné, z tohto dôvodu navrhla 

zvoliť vyraďovaciu a likvidačnú komisiu. Za predsedu navrhla Ing. Ľuboša Tótha (predsedu finančnej 

komisie), za tajomníčku Ing. Ivanu Knappovú (ekonómku obce), za členov – Moniku Habáňovú 

a Ľuboša Hofericu  (poslancov OZ). 

OZ zvolilo  vyraďovaciu a likvidačnú komisiu v zložení: Ing. Ľuboš Tóth – predseda,  Ing. Ivana 

Knappová – taiomníčka,  Monika Habáňová – členka,  Luboš Hoferica – člen. 

 

10.  Žiadosť o vydanie súhlasu k umiestneniu prevádzky stávkovej kancelárie TIPSPORT SK,  

        a.s. Žilina, J. Kalinčiaka 14  

Starostka obce informovala  poslancov OZ, že dňa 07.07.2015 bola doručená na obec Žiadosť 

o vydanie súhlasu k umiestneniu prevádzky spol. Tipsport SK a.s. Žilina, J. Kalinčiaka 14 v našej 

obci. Poslanec OZ Bc.Jozef Hasko sa informoval, na akú dobu je podpísaná zmluva o prevádzkovaní. 

Starostka obce odpovedala, že obec zmluvu nepodpisuje s Tipsportom, ktorej predmetom je 

prevádzkovanie kurzových stávok, obec vydáva  len súhlas na umiestnenie stávkovej kancelárie. 

Následne dala hlasovať o vydaní súhlasu.   



OZ vydalo súhlas k umiestneniu prevádzky stávkovej kancelárie na území Obce Ovčiarsko, Hričovská 

cesta 16, 010 04 Ovčiarsko. 

 

11.  Oprava Domu cirkevných obradov Ovčiarsko 

Starostka obce  informovala poslancov OZ o nutnosti opráv na Dome cirkevných obradov (ďalej 

DCO).  Je potrebné vymaľovať vnútorné priestory,  opraviť izoláciu sokla zvonku aj zvnútra. Po 

obhliadke odborníka na tieto práce podľa jeho názoru  je potrebné vypracovať sanačný projekt, na 

základe ktorého budú vykonané  potrebné práce. Izolácia je poškodená aj vo vnútri, dlažbu aj sokel je 

potrebné opraviť.  K návrhu starostky diskutovali poslanci Ervín Schmieger, ktorý podotkol, že bude 

potrebný súhlas projektanta DCO, navrhoval najskôr  opraviť strechu  a vymeniť šindel za 

pozinkovaný falcovaný  plech a nadokryť  podestu pred vchodom do kostola. Vyrobiť prístrešok – 

železná konštrukcia s plastovým prekrytím. Bc. Jozef Hasko – projektant bol už prizvaný  k zmene 

projektu – výmena okapových rúr hranatých za okruhlé. Hlavná kontrólórka Ing. Elena Šuteková  

navrhla ohliadku skutkového stavu komisiou stavebnou a finančnou. Ing. Ľuboš Tóth – bude na 

zvážení a dohode  čo sa bude opravovať.  

OZ poverilo starostku obce získať cenové ponuky na opravu strechy a na výrobu prístreška. 

 

12.  Rekonštrukcia osvetlenia vianočného stromčeka 

Starostka obce navrhla OZ rekonštrukciu osvetlenia vianočného stromčeka.  Vysvetlila, že osvetlenie 

je už značne zničené tým, že je počas celého roka na stromčeku. Každý rok je problém pri spúšťaní 

osvetlenia,  osvetlenie je už na stromčeku približne 8 rokov. Poslanci diskutovali v tom zmysle, že by 

bolo vhodné celé osvetlenie zložiť zo stromčeka, zistiť skutkový stav, prípadne ak by to bolo možné 

opraviť, ošetriť, vymeniť, zfunkčniť,  aby bolo osvetlenie  pekné. Ak to nebude možné opraviť, 

navrhli starostke obce získať cenové ponuky na nové osvetlenie stromčeka a hľadať sponzorov. 

OZ odporúča starostke obce získať cenové ponuky na osvetlenie vianočného stromčeka. 

 

13.  Revízie elektroinštalácie objektov, bleskozvodov, elektrických spotrebičov  

Starostka obce informovala OZ o nevyhnutnosti vykonania revízií elektroinštalácie, bleskozvodov 

a elektrických spotrebičov  v objektoch obce. Revízia elektroinštalácie je vykonaná len v Materskej 

škole, v ostatných objektoch nie je. Takisto je potrebné vykonať  revíziu plynových kotlov v KD, 

v MŠ,  v DCO,   a revíziu komínov. 

OZ zobralo na vedomie nevyhnutnosť potrieb revízií elektroinštalácie objektov, bleskozvodov 

a elektrických spotrebičov a zároveň poverilo  starostku obce na získanie cenových ponúk. 

 

14.  Rôzne 

Aktuálne informácie p. Dariny Ninisovej, starostky obce: 

 Oznámenie o začatí obstarávania územného plánu bolo vyvesené na úradnej tabuli obce 

po dobu 30 dní bez pripomienok. Obstaranie Územného plánu je v štádiu 

kompletizovania, v ďalšej časti budú mať poslanci a občania možnosť sa vyjadriť. 

 Združenie Ovčiarsko predložilo projekt  úpravy miestnej komunikácie v našej obci. 

Navrhnutá cena je 60 408,-€. Starostka obce bude ďalej konzultovať  projekt a cenovú 

ponuku so Združením Ovčiarsko. 

 Poľná cesta na Bôrkoch je pripravená k zavážaniu, roklina Kjahnina, ktorá je určená na 

zavážanie, sú problémy s odvodnením, projekt nie je ukončený. Združenie Ovčiarsko sa 

vyjadrilo, že vývoz zeminy bude uskutočnený naraz pre obidve lokality. 

 Ponuka  firmy  oplechovať zástavku trapézovými plechmi za účelom reklamy, je potrebné 

vyspraviť železnú konštrukciu autobusovej zastávky. 



 MAPOVÝ PORTÁL  v digitálnej podobe, ktorý je súčasťou webovej stránky a je 

k dispozícii pracovníkom obce, občanom a všetkým prihláseným,  získajú informácie 

o svojich parcelách, vyhľadávanie podľa listu vlastníctva, podľa vlastníka, podľa 

ulice/adresy, podľa č. parcely. Poplatok za zriadenie Mapového portálu je vo  výške 290,- 

€ bez DPH, poplatok za aktualizáciu vo výške 100,- € bez DPH.  Poslanec Bc. Jozef 

Hasko  informoval, že od 01.07.2015 je mapa obce k nahliadnutiu na portáli Katastrálneho 

úradu. 

 Žiadosť o umiestnenie  trafostanice v k.ú Ovčiarsko pre účely realizácie stavby SW: 9038-

Bitarová – rozšírenie NNK pre IBV Hubočan, Gašpercová.   

 Vykonaná kontrola vodných tokov v obci – je potrebné vyčistiť potok pri Materskej škole 

a potok pri rodinnom dome č. 91. 

 Pri výstavbe bezpečnostného chodníka vznikol problém  pri rodinnom dome p. Slávika. 

Odvodová rúra z potoka, ktorá prechádza   cez cestu III. triedy je prelomená   

a v budúcnosti je možné, že sa bude upchávať. Z toho  dôvodu musí byť prelomená rúra 

odstránená  pracovníkmi SEVAK-u.  Bude potrebné  vytvoriť zbernú šachtu  na konci 

ulice Pod Hájom z dôvodu, že po búrkach a prívalových dažďoch sú na ceste nánosy 

a hrozí upchatie rúry. 

 Od 03.08.2015 nastúpila p. Anna Gancárová na 2 mesiace namiesto p. Lukáša Hofericu, 

ktorý ukončil pracovný pomer v skúšobnej lehote.  Starostka obce získala 1 uchádzača  

z ÚPSVR,  na ktorého obec získala finančné prostriedky z Európskeho sociálneho fondu.  
 

OZ zobralo na vedomie informácie starostky obce a nesúhlasilo s umiestnením trafostanice 

v k.ú Ovčiarsko pre účely realizácie stavby SW: 9038-Bitarová – rozšírenie NNK pre IBV 

Hubočan, Gašpercová. 

 

15. Interpelácie poslancov 

Starostka obce p. Darina Ninisová vyzvala poslancov OZ, aby predložili interpelácie.  

 

Ervín Schmieger,  poslanec OZ: 
- vo svojom diskusnom príspevku poukázal na to, že je potrebné budovu Materskej školy  

  opraviť –   natrieť strechu, okapové rúry a strechu priľahlej budovy,  upraviť  fasádu budovy  

  MŠ  a zrekonštruovať časť dvora MŠ, 

Juraj Čillík,  poslanec OZ: 
- žiadal o schválenie finančných prostriedkov  na zakúpenie nových  dresov pre futbalistov  

  OFK vzhľadom k tomu, že súčasné dresy sú už nevyhovujúce   

  a hnojiva na trávnik futbalového ihriska, ďalej informoval, že  sa pokazil monitor k počítaču.  

  Starostka informovala, že  OFK boli schválené finančné príspevky vo výške 2 000,- €,   

  okrem toho obec zabezpečuje kosenie ihriska, pranie dresov a iné potrebné úkony.  

Bc. Jozef Hasko,  poslanec OZ: 
- diskutoval ku výške finančných prostriedkov na činnosť OFK, z čiastky 2 000,- € sú hradení  

   rozhodcovia vo výške približne 900,- € a občerstvenie po zápasoch pre mužstvá MUŽI  

   a ŽIACI na celú   sezónu. Konštatoval, že aj tento rok   bude potrebné doschváliť  finančné  

  prostriedky na činnosť OFK z dôvodu, že schválená čiastka nebude postačujúca. 

Ervín Schmieger,  poslanec OZ: 
- doporučil, že v prípade ak sa bude zavážať roklina Kjahnina zeminou z tunela,  aby sa   

  korene topoľov po  výrube pri miestnej komunikácii č. 599/1 odviezli do rokliny do najširšej  

  časti pozemku  mimo cesty, 



- mal dotaz odkiaľ získame finančné prostriedky na rekonštrukciu cesty na Priedevsie,  

  navrhoval jednať so  Združením Ovčiarsko  o odvodnení cesty, na ktoré by sa mohli použiť  

  tvárnice z futbalového ihriska, 

 

OZ zobralo na vedomie interpelácie poslancov OZ a návrhy na riešenia starostky obce 

a odporučilo starostke obce získať cenové ponuky na náter strechy a  okapových rúr budovy 

Materskej školy a priľahlej budovy, úprava fasády budovy MŠ,  rekonštrukcia časti dvora 

MŠ. 

 
16.   Diskusia 

Starostka obce otvorila diskusiu: 

 

Jaroslav Galbavý,   občan: 
- vo svojom diskusnom príspevku  poukázal na to, že obec investovala 3 240,- € na  

  vypracovanie Projektu „Viacúčelový objekt OFK Ovčiarsko“, či to nie je škoda, či by nebolo  

  vhodné situáciu znovu prehodnotiť a začať naozaj s výstavbou objektu. Má informácie  

  od občanov, ktorí by boli ochotní pomôcť pri výstavbe. Ďalej požiadal OZ a starostku,  aby  

  boli jednotní. 

  Starostka obce odpovedala, že OZ schválilo finančné prostriedky na výstavbu objektu vo  

  výške  30 000,- € s tým, že sa počká na vyhlásenie výzvy o získanie dotácie, termín  

  vyhlásenia výzvy je mesiac august 2015. V tomto období sú zvýhodnené obce do 1000  

  obyvateľov a pri získaní dotácie je poskytnuté 100%-né krytie nákladov. 

 

OZ Obce Ovčiarsko zobralo na vedomie diskusné príspevky občanov a riešenia starostky 

obce. 

 

17. Záver 
            Starostka obce poďakovala všetkým za účasť a ukončila zasadnutie OZ  

 

            Zasadnutie OZ bolo ukončené o 21.30 h. 
 
V Ovčiarsku dňa 14.08.2015 

Zapísala: Mária Isteníková  

 

 

 

 

          ................................................. 

             Darina Ninisová                                                                                 

                                                                                         starostka obce 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia:   Juraj Čillík                               ......................................   

 

                         Ľuboš Hoferica                  ......................................    

 


